
Skolebestyrelsesmøde - Lindevangskolen 

29-11-2022 

17.00 – 19.00 

På personalecafeen 

Bestyrelsens medlemmer 

 

Katrine Lester, KL, formand | Freja Stevenson, FS, næstformand | Susan Frandsen, SF, forældrevalgt | Henriette 

Petersen, HP, forældrevalgt | Carsten Kjær Joensen, CJ, forældrevalgt | Maral Namin, MN, forældrevalgt | Lars 

Boysen Christensen, LC, forældrevalgt | Helen Zachariassen, HZ, personalerepræsentant | Sanne Andersen, SA, 

personalerepræsentant 

Pia Vingaard, PV, klubleder| Lis Johansen, LJ, SFO-leder, ordstyrer | Helle Frederiksen, HF, viceskoleleder | Gregers 

Lau Hansen, GH, Skoleleder, referent |  

Emil Englund, EE, elevrepræsentant| Pippi Lester, PL, elevrådsrepræsentant| 

Afbud fra: Gregers Lau Hansen, Pia Vingaard 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

   

Pkt. 1 17.00 Godkendelse af dagsorden og referat 

Ref: Godkendt. Der gøres opmærksom på, at dagsordner skal lægges på 

hjemmesiden før møderne. Ligeledes ønsker bestyrelsen referatet sendt ud 

til kommentering, og at det desuden sendes ud med dagsordenen. 

Pkt. vedr. budget rykkes op før pkt. 2 

 

Pkt. 2 17.05 Skolebestyrelsens arbejde – oprids 

Ref: Uddeling af oplæg om ”Principper”. Drøftelse med sidemand om 

prioriteringer. Bordet rundt med gruppernes prioriteringer. Der bliver 

nævnt: 

• Om brugen af mobil/kommunikations-it 

• Kostpolitik 

• Skole/hjemsamarbejde – Revideres ift. ”Meddelelsesbog” 

Herunder mængden og typen af kommunikation.  

• Indeklima (Fortsat fokuspunkt – skærpet fokus efter div. 

forældrehenvendelse.) 

• Branding 

• Antimobbestrategi – Herunder sprog 

GH 



Side 2 

 

Formand, næstformand og sekretæren laver prioriteringsforslag til 

årshjulet til kommende møde. 

Forslag til dato for kontaktforældremøde: 11.10.2022. Punkter til 

dagsorden: Budget og Indeklima 
 

Pkt. 3 17.20 Om Lindevangskolen – Data, organisering og fokusområder 

Ref: Uddeling af materialer. (Vedhæftes som PDF til referatet.) Ingen 

drøftelse. Tages op på kommende møde. 

GH 

Pkt. 4 17.40 Budget 

Ref: Budgetforliget er modtaget kl. 14.10 dd. Vi løber punkterne igennem 

og drøfter mulige konsekvenser.  

Overordnet er skolen primært ramt af 1% rammebesparelse. Der er flere 

mindre justeringer.  

Klub og SFO er hårdt ramt. Dels på rådighedsbeløb, dels på lukkeuger og 

dels på normeringen. (Klubben vil blive normeret på fremmødte børn.) 

Desuden er der flere justeringer på bl.a. personalesammensætning. 

KL 

Pkt. 5 18.00 Bestyrelsens arbejde 2022-23 – Fokusområder, arbejdstilgang, 

principper, årshjul. 

Ref: Drøftelse under punkt 2. 

 

Pkt. 6 18.40 Fremtidens skole - Børneløfterne 

Ref: Udsættes 

GH 

Pkt. 7 18.50 Evt. 

Ref: - Nyt fra…. 

Formanden:  

KL: Er drøftet under pkt. 4. 

Personalet 

HZ: To pædagogiske arrangementer. Lørdagens pædagogiske dag var 

rigtig god! 

SA: Nye ansatte – 2 pædagoger! (Fast og en barselsvikar.) 

Ledelsen 

PV: God fagdag i klubben – Tema om 9 intelligenser. Nye medlemmer fra 

Nordlys/Nordens Plads 

GH: God pædagogisk dag. Meget energi! To nye ansatte til x-gruppen. 

 

 

Bilag: Ingen  

                                                                                                                                                                           


